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厚茧丛生的手掌，播种秋天的喜悦；沟壑纵横的皱纹，书写人生的风霜；深沉悠远的关注，树起儿女的丰碑。父亲节到了，愿天下所有的父亲幸福安康！搜集的《感恩父亲节英文祝福词》，仅供大家借鉴！>【篇一】 1、是您，给我一个家，让我不惧风雨来袭；是您，给...
厚茧丛生的手掌，播种秋天的喜悦；沟壑纵横的皱纹，书写人生的风霜；深沉悠远的关注，树起儿女的丰碑。父亲节到了，愿天下所有的父亲幸福安康！搜集的《感恩父亲节英文祝福词》，仅供大家借鉴！
>【篇一】
1、是您，给我一个家，让我不惧风雨来袭；是您，给我一份力，让我勇往直前不萎靡；是您，给我一种爱，让我一生永回忆。父亲节到，道一声：爸爸，我爱您！
it\'s you, give me a home, let me not be afraid of the storm; it\'s you, give me a strength, let me go forward bravely and not be depressed; it\'s you, give me a kind of love, let me remember forever in my life. when father\'s day comes, i say, \"dad, i love you!\"
2、爸爸，您是咱家的顶梁柱，您的快乐就是全家人的快乐。父亲节到了，在这个重要的节日里，我约一缕清风求上天保佑父亲永远健康、幸福、快乐！
dad, you are the pillar of our family, your happiness is the happiness of the whole family. father\'s day is coming. on this important festival, i ask god to bless my father with health, happiness and happiness forever.
3、父亲是您光荣的称谓，在您身上闪耀着爱的光辉，您给子女的爱无怨无悔，您工作再苦也不说累。今天是父亲节，祝福全天下的父亲们健康幸福，节日快乐！
father is your glorious title, shining on you with the glory of love, you give your children love without regret, you work no longer hard, do not say tired. today is father\'s day. i wish fathers all over the world a happy and healthy holiday!
4、你看到这条短信时，我的心正在为你祈祷，祈祷你心中充满幸福，祈祷天使永远在你身边，祈祷你的未来无忧无虑，祝父亲节快乐。
when you see this message, my heart is praying for you, praying that your heart is full of happiness, praying that angels will always be around you, praying for your future carefree, and wishing you a happy father\'s day.
5、爸爸，你虽呵斥我，却总为我留着回家的明灯；你虽指责我，却总为我倾注万千的关注；你虽批评我，却总是为我照亮前行的路途。今天爸爸节，愿爸爸节日快乐。
dad, although you scold me, you always keep the light for me to go home; you blame me me, but always pour thousands of attention into me; you criticize me, but always illuminate the way forward for me. today is father\'s day. happy father\'s day.
6、母爱深似海，父爱重如山。拳拳赤子心，遥遥白发牵。亲恩三春晖，照我一生暖。饮水常思源，路远寄思念。父亲节，惟愿老爸人康安。
mother\'s love is as deep as sea, father\'s love is as heavy as mountain. boxing is pure-hearted and white-haired far away. family and kindness, three spring sunshine, according to my life warm. drinking water is always a source of thought, and a long way to miss. on father\'s day, i wish my father well-being.
7、从您的眼里看见鼓励与希冀；从您的嘴角听见教诲和规劝；从您的手上感觉到帮助与支持，从您的心底感受到慈爱与祝福。亲爱的爸爸，父亲节快乐！
see encouragement and hope from your eyes; hear instruction and advice from your lips; feel help and support from your hands; feel love and blessings from your heart. happy father\'s day, dear father!
8、你的脚步，指引我的方向；你的坚强，给我生活的力量；你的期盼，叫我勇敢前闯；父亲节到，叫你一声老爸，你辛苦啦！我一定不会叫你失望。
your footsteps, guide my direction; your strength, give me the strength of life; your expectations, make me brave to rush forward; father\'s day, call you a father, you work hard! i will never disappoint you.
9、话语不在于多，祝福不会少；问候不在多，关心常相随；爸爸要求不多，今有儿女祝愿就行。父亲节，愿天下儿女都别忘记祝福爸爸。
words do not lie in more, blessings will not be less; greetings are not more, care will always follow; dad does not ask much, today\'s children wish on the line. on father\'s day, may all the children of the world remember to bless their father.
10、父亲是个神圣的称谓，他意味着责任；父爱是种庄重的情感，他肩负着诺言。父亲节来临之即，与一切刚刚成为父亲或即将成为父亲的朋友共勉。
father is a sacred title, he means responsibility; father love is a solemn emotion, he shoulders the promise. father\'s day is approaching, and all friends who have just become fathers or are about to become fathers are encouraged.
11、当你的手臂已举不起我长大了的身体，当我已不再是那个在你身边蹦跳的小娃，但你仍然是我愿意依靠的大山，永不倒塌，爸爸，祝您节日快乐！
when your arms are no longer able to lift my growing body, when i am no longer the little doll jumping around you, but you are still the mountain i would like to rely on, never collapse, dad, i wish you a happy holiday!
12、艰辛中总是那样坚强，汗水与心血哺育儿女成长，一辈子做人有模有样，笑一声豪爽唱一声响亮，把生活的炉火越烧越旺。父亲节到，祝福父亲快乐安康。
hardship is always so strong, sweat and blood nurture children to grow up, a lifetime behave like a person, laugh a bold singing a loud, burning the fire of life more and more vigorous. father\'s day is coming. i wish my father happiness and well-being.
13、改变的是容颜，不变的是思念，血浓于水的亲情时刻眷恋，更迭的是岁月，奉送的是祝愿，关怀备至的恩情铭记在心，父亲节到了，别忘记祝福父亲节日快乐。
change is the face, the same is missing, blood is thicker than the water\'s affection moment attachment, change is the years, send wishes, caring for the most gratitude in mind, father\'s day arrived, don\'t forget to bless father\'s happy holiday.
14、青丝变白发，那是岁月沧桑洒下的鲜花；直背弯如弓，那是时间老人积蓄的能量；嫩手变槁木，那是神农赐予不断收获的硕果；父亲节，祝愿父亲健康幸福！
the green silk turns white, which is the flowers sprayed by the vicissitudes of time; the straight back bends like a bow, which is the energy accumulated by the old man of time; the tender hand turns into a banyan, which is the fruit of continuous harvest bestowed by shennong; father\'s day, i wish my father health and happiness!
15、我的祝福就像山泉水，洗去您满脸的尘与灰；我的祝福像芭蕉扇，扇去您满头的汗；我的祝福像绿豆汤，解暑消夏给你带清凉！祝父亲节日快乐！
my blessings are like spring water, which washes away the dust and dust on your face; my blessings are like banana fans, which fan the sweat on your head; my blessings are like mung bean soup, which relieves summer and brings you cool! happy father\'s day!
16、快意十分呈福禄，乐祈万事尽意如！藏头诗藏得住含义，却藏不住情感。在父亲节之际，还是那句老话：感谢父亲，祝您快乐！
pleasure is very fortunate, happy to pray for everything! tibetan poems can hide meaning, but not emotion. on father\'s day, it\'s the same old saying: thank your father and wish you happiness!
17、不抽烟，少喝酒，祝您人长寿；不生气，少计较，祝您没烦恼；不生病，少操劳，祝您身体好；不熬夜，少干活，祝您更洒脱。父亲节，愿老爸节日快乐！
don\'t smoke, drink less, wish you a long life; don\'t get angry, care less, wish you no trouble; don\'t get sick, work less, wish you good health; don\'t stay up late, work less, wish you more free and easy. happy father\'s day!
18、爱如春雨，细润无声；父爱如高山，厚重无言；父爱如大海，宽广无垠；父爱如星空，浩瀚无际。愿所有朋友的父亲都平安顺利，吉祥如意。父亲节快乐！
love is like spring rain, fine and silent; father love is like mountains, thick and silent; father love is like the sea, broad and boundless; father love is like the stars, vast and boundless. may the fathers of all friends be safe and prosperous. happy father\'s day!
19、家里有了您，变得安全舒适；母亲有了你，变得幸福美丽；孩儿有了你，变得如此多姣。爸爸，父亲节来了，送上我的祝福，祝您节日快乐，永远健康！
with you in the family, it becomes safe and comfortable; with you in the mother, it becomes happy and beautiful; with you in the child, it becomes so beautiful. dad, father\'s day is coming. my best wishes to you. happy holidays and always healthy!
20、鹰，就该搏击长空，鱼，就要游向大海，时间流转年轮增，创造自己天和地，虽然相离胜相见，父亲大爱驻心间，父亲节到送祝愿，愿您永远笑开颜。
eagle, fight the sky, fish, swim to the sea, time turns, create their own heaven and earth, although separated from each other, father love in the heart, father\'s day to send wishes, i hope you will always smile.
21、您勤劳的双手是播种机，收获生活的累累硕果；明亮的双眼是摄像头，见证五彩的缤纷世界；父亲节，祝愿所有的父亲健康平安，幸福快乐！
your diligent hands are planters, harvesting the fruits of life; bright eyes are cameras, witnessing the colorful world; father\'s day, i wish all fathers health, safety, happiness!
22、您的身材并不魁梧，但您是我的山，给我依靠；您的思绪并不广阔，但您是我的翅，带我飞翔。谢谢您，亲爱的爸爸，父亲节快乐！
your stature is not big, but you are my mountain, give me support; your thoughts are not broad, but you are my wings, take me flying. thank you, dear father. happy father\'s day!
23、父爱坚韧，一边关爱，一边严厉；父爱宽广，一边责任，一边爱护；父爱伟大，一边生活，一边家庭。父亲节到了，只想对敬爱的父亲说一句：爸爸，我爱你。
father love is tough, while caring, while strict; father love is broad, while responsibility, while caring; father love is great, while living, while family. father\'s day is coming. i just want to say to my beloved father: dad, i love you.
24、撑起亲情的保护伞，风雨再大也不怕；摘下严厉的面具，再硬的心也柔软；望着沧桑的背影，感动常在心间。父爱如山，父亲是永远的靠山。父亲节快乐！
hold up the umbrella of family love, no matter how heavy the storm is, take off the harsh mask, no matter how hard the heart is soft. looking at the vicissitudes of life, i am often moved in my heart. father\'s love is like a mountain. father\'s forever support. happy father\'s day!
25、跌倒时，你给我站起的勇气；落泪时，你给我温暖的鼓励；成功时，你给我热烈的掌声；幸福时，你给我慈爱的笑容。爸爸，今天是你的节日，愿你快乐。
when i fall, you give me courage to stand up; when i cry, you give me warm encouragement; when i succeed, you give me warm applause; when i am happy, you give me a loving smile. dad, today is your holiday. wish you happiness.
26、父爱如天，给我们遮挡风雨；父爱如地，给我们浇灌希望；父爱如山，给我们坚实依靠。今天是父亲节，祝福所有父亲永远健康幸福！
father\'s love is like heaven, sheltering us from the storm; father\'s love is like earth, watering us with hope; father\'s love is like mountain, giving us solid support. today is father\'s day. may all fathers be healthy and happy forever!
27、出了远门，才发现父爱在身旁是那么温暖；尝遍山珍海味，却觉您亲自下厨饭菜最香；父亲，您在我的心中很重要的；送上祝福，祝您父亲节快乐！
father\'s love is so warm beside me when i go far away. i have tasted all kinds of delicacies, but i feel that you cook the most delicious dishes in person. father, you are very important in my heart. i wish you a happy father\'s day.
28、您用双手，撑起一片天蓝蓝；您用汗水，编织一个家暖暖；您用严肃，写成一缕爱绵绵；您用坚强，挺出脊梁压不弯。累了就歇歇吧，父亲节了，祝您康健！
you use your hands to prop up a sky blue; you use sweat to weave a warm home; you use seriousness to write a wisp of love; you use strength to stand out from the backbone without bending. take a rest when you\'re tired. on father\'s day, i wish you good health.
29、父亲节到，愿父亲：不要太累，身体重要；不要忧郁，心情重要，不要伤心，开心重要，只有父亲健康，才是儿女的福，祝父亲，身体健康，每天开心。
father\'s day arrives, i wish father: don\'t be too tired, the body is important; don\'t be melancholy, the mood is important, don\'t be sad, happy is important, only the father\'s health, is the blessing of children, wish father, health, happy every day.
30、伟大的是父亲，平凡的是我；慈祥的是父亲，调皮的是我；交手机费的是父亲，发短信的是我；在父亲节到来之际，愿父亲身体永远健康，天天都有好心情！
great is my father, ordinary is me; kind is my father, naughty is me; pay the mobile phone fee is my father, texting is me; in father\'s day, i wish my father always healthy, good mood every day!
31、我永远都不会忘记，那宽厚的双手，有多么温暖；我永远不会忘记，那高大的背影，有多么坚强；您用岁月换来我无忧的欢乐，爸爸！父亲节快乐！
i will never forget how warm those generous hands are; how strong those tall backs are; how happy i am with you in exchange for years, dad! happy father\'s day!
32、如果一片树叶代表快乐我送你一片森林；如果一滴水代表一个祝福，我送你一个东海；如果一颗流星代表一份幸福，我送你一条银河，祝父亲节开心！
if a leaf represents happiness, i send you a forest; if a drop of water represents a blessing, i send you a east china sea; if a meteor represents happiness, i send you a galaxy, i wish father\'s day happy!
33、父亲是一家人的天，父亲是一家的顶梁柱，父亲一直是健壮的代名词，父亲节到了，祝天下所有的父亲，节日快乐！祝他们身体永远健壮，安康，吉祥如意！
father is a family\'s day, father is a pillar of the family, father has always been a strong synonym, father\'s day is coming, i wish all fathers in the world, happy holidays! i wish them good health, good health and good luck forever.
34、是父母给予我们生命，是父母给了我们快乐，是父母给了我们幸福，在此父亲节到来之即我想代表天下所有的儿女祝天下所有的父亲节日快乐，身体安康。
it is the parents who give us life, the parents who give us happiness, and the parents who give us happiness. when father\'s day comes, i want to wish all fathers happy holidays and good health on behalf of all the children in the world.
35、草儿冲你点头，感谢你的浇灌；花儿冲你微笑，感激你的培育；树儿冲你弯腰，感恩你的栽培；孩儿冲你鞠躬，感谢你的养育，父亲节，祝你快乐，老爸！
grass nods to you and thanks for your watering; flowers smile at you and appreciate your cultivation; trees bend down to you and thank you for your cultivation; children bow to you and thank you for your cultivation. happy father\'s day to you, dad!
36、时光压弯了你的脊梁，你依然坚强如初；流年催白了你的头发，你依然爱我如初；季节遮住了你的眼眸，你依然乐观如初。爸爸，我永远爱你，愿你爸爸节快乐。
time has bent your back, you are still strong as before; years have whitened your hair, you still love me as before; the season has covered your eyes, you are still optimistic as before. dad, i love you forever. happy father\'s day to you.
>【篇二】
OVER THE YEARS WE HAVE HAD OUR DIFFERENCES, BUT I ALWAYS LOVE YOU。
这些年来，虽然我们常有意见不合的地方，但我一直敬爱着您。
THANKS FOR HOLDING MY HAND WHEN I NEEDED IT。
谢谢您在我需要的时候伸出援助之手。
I OWE ALL OF MY SKILLS OF FATHERHOOD TO YOU DAD. HAPPY FATHER’S DAY。
爸爸，我所有的为父之道都来自于您的恩赐。祝您父亲节快乐。
I DIDN’T REALIZE THAT BEING A FATHER WOULD BE SO DIFFICULT. IT MAKES ME APPRECI ATE YOU ALL THE MORE。
我不知道做一个父亲竟然会这样不容易。这使我更加感激您。
NOW THAT I AM A FATHER, I CAN SEE WHAT A GOOD JOB YOU DID IN RAISING US。
现在我已身为人父。我才知道，您在养育我们时，做得多么好。
I DIDN’T SEE WHAT A GOOD FATHER YOU WERE TO US BEFORE, BUT I DO NOW。
我以前不知道您是一个多么好的父亲，但是现在我知道了。
YOUR EXPERIENCE AND GUIDANCE HAVE ALWAYS BEEN APPRECIATED。
您的经历和引导，一直让我衷心感激
HAVE A VERY HAPPY FATHER S DAY。
祝您有个快乐的父亲节。
YOU ARE THE BEST DAD IN THE WORLD。
您是世界上的爸爸。
I AM GLAD THAT YOU ARE MY DAD。
真高兴您是我爸爸。
HAVE THE BEST FATHER S DAY EVER。
祝您有个最棒的父亲节。
THIS IS FOR ALL THE THINGS THAT YOU HAVE DONE FOR ME。
这是为了感谢您为我所做的一切。
YOU ARE THE BEST DAD THAT A KID EVER HAD。
您是孩子心目中的爸爸。
YOU HAVE BEEN THERE WHEN I NEEDED YOU。
在我需要您的时候，您总是在那里。
FATHER S DAY IS A TIME TO REMEMBER ALL THE GOOD THINGS THAT DADS DO FOR US。
父亲节是忆起爸爸们为我们所做的一切的时刻。
I LOVE YOU MORE THAN ANYTHING ELSE。
我爱您胜过一切。
THANKS FOR HELPING ME THROUGH THE TOUGH TIMES。
谢谢您帮我度过许多艰苦的时光。
HOW COULD I BE SO LUCKY TO HAVE A DAD LIKE YOU。
我竟是如此幸运，能有像您这样的父亲。
ALL MY LOVE TO THE DEAREST FATHER IN THE WORLD。
将我全部的爱，献给我最亲爱的爸爸。
WE ALL LOVE YOU, DAD。
我们全都爱您，爸爸。
YOU HAVE ALWAYS BEEN SO PATIENT WITH ME。
您对我总是那么地有耐心。
TO FATHER--FROM YOUR FAVORITE STRING BEAN。
给父亲--您最宠爱的小豆子。
>【篇三】
Father\'s teachings, like a lamp, to illuminate the future for me; father\'s care as an umbrella for wind and rain I am obscure. I wish you a Happy Father\'s Day! !
爸爸的教诲像一盏灯，为我照亮前程;爸爸的关怀像一把伞，为我遮蔽风雨。祝您父亲节快乐!!
Dad, you will always be in my heart the most type, the best father, I wish you a Happy Father\'s Day! !
老爸，你在我心中永远是最有型，最棒的父亲，祝您父亲节快乐!!
I wish my father and I accomplished a very happy holiday season, you will always be the idol of my heart - is the star as characters!
祝我我多才多艺的爸爸节日快乐，你永远是我心中的偶像――就是明星那样的人物!
Whenever I think of you very proud, is to motivate you at all times I have been forging ahead. In this special festival, I bless you!
每当想起你我就无比的自豪，是你时刻在激励我不断奋进。在这个特殊的节日里我祝福你!
I will remember forever, in my hands on the shoulders, the wind from the time how warm; forever I will remember that I grew up with back, with your years of happiness into my worry-free! Dad wishes a happy holiday!
永远我都会记得，在我肩上的双手，风起的时候，有多么温热;永远我都会记得，伴我成长的背影，用你的岁月换成我无忧的快乐!祝福爸爸节日快乐!
Understand their children\'s father is smart.
能了解自己孩子的是聪明的父亲。
Dad, you let me have a wider sky, let me see you higher and farther.
爸爸，是您让我拥有了更广阔的天空，是您让我看得更高、更远。
Dad, I\'ll give you got to hear that you like the song, I wish the old man happy!
老爸，我给你找来你喜欢听的那首曲子了，祝老爸开心!
Dad, you will always be in my heart the most type, the best father, I wish you a Happy Father\'s Day! !
老爸，你在我心中永远是最有型，最棒的父亲，祝您父亲节快乐!!
I wish my father and I accomplished a very happy holiday season, you will always be the idol of my heart - is the star as characters!
祝我我多才多艺的爸爸节日快乐，你永远是我心中的偶像――就是明星那样的人物!
Your eyes show sternness, but more kindness and care. Thank you for making me feel important.
您的眼神看起来很严厉，但更多的是仁慈和关心。谢谢您让我觉得自己如此重要。
Thanks for holding my hand when I need it.
谢谢您在我需要的时候握紧我的手。
I own all of my skills of fatherhood to you Dad. Happy Father\'s Day.
爸爸，我所有的为父之道都来自于您的恩赐。祝您父亲节快乐。
I didn\'t realize that being a father would be so difficult. It makes me appreciate you all the more.
我不知道做一个父亲竟然会这样不容易。这使我更加感激您。
Now that I am a father, I can see what a good job you did in raising us.
现在我已身为人父。我才知道，您是个多么称职的爸爸。
I didn\'t see what a good father you were to us before, but I do now.
我以前不知道您是一个多么好的父亲，但是现在我知道了。
Your experience and guidance have always been appreciated。
您的经历和引导，一直让我衷心感激。
I hope you know how proud I am of you, father. Happy Father\'s Day! Happiness always!
爸爸，我希望您能知道我是多么为您感到自豪啊，祝您父亲节快乐，永远快乐!
To father--from your favorite string bean.
给父亲--您最宠爱的小豆子。
You are a little different from the rest of us, but that\'s OK. You are still my Dad.
您和我们有点不同，但是没有关系，您还是我爸爸。
Words can\'t tell how much you mean to us. We wish you happiness on this special day.
我们无法用言语描述您对我们是多么重要，在这特别的一天，我们祝您父亲节快乐!
Dear Dad, you have always cherished the memory of childhood to take me to the park to play, when your big hand, so strong, thank you for my training, I wish a happy Father\'s Day!
亲爱的爸爸，很怀念儿时你常带我去公园游玩，那时你的手掌好大，好有力，谢谢你对我的培养，祝父亲节快乐!
About ray breeze for you, God bless the father of a healthy and happy! His hard work is only now you also have to let me because you feel better world.
约一缕清风求上天保佑你的父亲健康、快乐!是他的辛劳才有了现在的你，也得以让我因有你而感到世界的美好。
Father, there are always many ways I stay happy, the father is always most concerned about one of my father I love you! I wish his father happy!
父亲时时都有许多方法逗我开心，父亲总是最关心我的一个，父亲我爱你!祝父亲快乐!
Whenever I think of you very proud, is to motivate you at all times I have been forging ahead. In this special festival, I bless you!
每当想起你我就无比的自豪，是你时刻在激励我不断奋进。在这个特殊的节日里我祝福你!
Your pay, your hope, only for our growth. Thank you, Dad.
您的付出、您的祈盼，只为我们的成长。谢谢您，爸爸。
The annual day you, in the absence of time around I hope that too happily every seconds. Father, worked hard!
一年一度您的日子，在没有我在身边的时候希望也能快快乐乐过每一分每一秒。老爸，辛苦了!
Pay one\'s respects to gently say to my heart like a blessing into the warmth of the sun, the eternal places to stay in your eyes, mind you.
轻轻一声问安，将我心中的祝福化作阳光般的温暖，永恒地留在您眼中、您心中。
I will remember forever, in my hands on the shoulders, the wind from the time how warm; forever I will remember that I grew up with back, with your years of happiness into my worry-free! Dad wishes a happy holiday!
永远我都会记得，在我肩上的双手，风起的时候，有多么温热;永远我都会记得，伴我成长的背影，用你的岁月换成我无忧的快乐!祝福爸爸节日快乐!
Cui Wei of the number of mountains can not outline your Wei; how many years can not be extraordinary portrait of the wind out of your face, Father, I thank you all for me. Happy Father\'s Day! xzhufu.com
多少座山的崔嵬也不能勾勒出您的伟岸;多少个超凡的岁月也不能刻画出您面容的风霜，爸爸，谢谢您为我做的一切。父亲节快乐!
Understand their children\'s father is smart.
能了解自己孩子的是聪明的父亲。
Dad, you let me have a wider sky, let me see you higher and farther.
爸爸，是您让我拥有了更广阔的天空，是您让我看得更高、更远。
Desertification thoughts to the hearts of countless blessings unlimited silently pray for you, and I wish you health and happiness!
把无数的思念化做心中无限的祝福，默默地为你祈祷，祝你健康快乐!
Dad, I\'ll give you got to hear that you like the song, I wish the old man happy!
老爸，我给你找来你喜欢听的那首曲子了，祝老爸开心!
本DOCX文档由 www.zciku.com/中词库网 生成，海量范文文档任你选，，为你的工作锦上添花,祝你一臂之力！
